



Company Statement

As part of the ongoing randomised, controlled global trials of the Oxford coronavirus vaccine, our standard review process was triggered and we voluntarily paused vaccination to allow review of safety data by an independent committee.

This is a routine action which has to happen whenever there is a potentially unexplained illness in one of the trials, while it is investigated, ensuring we maintain the integrity of the trials.

In large trials illnesses will happen by chance but must be independently reviewed to check this carefully.

We are working to expedite the review of the single event to minimise any potential impact on the trial timeline. We are committed to the safety of our participants and the highest standards of conduct in our trials.

كجزء من التجارب العالمية المستمرة العشوائية والمراقبة للقاح أكسفورد لفيروس كورونا ، تم بدء عملية المراجعة المعيارية لدينا وقد أوقفنا التطعيم طوعًا لوهلة من الوقت للسماح بمراجعة بيانات السلامة من قبل لجنة مستقلة.

هذا إجراء روتيني يجب أن يحدث كلما كان هناك مرض غير مبرر محتمل في إحدى التجارب ، أثناء التحقيق فيه ، مما يضمن الحفاظ على نزاهة التجارب.

في التجارب الكبيرة ، تحدث الأمراض عن طريق الصدفة ولكن يجب مراجعتها بشكل مستقل للتحقق من ذلك بعناية.

نحن نعمل على تسريع مراجعة الحدث الفردي لتقليل أي تأثير محتمل على الجدول الزمني للتجارب النهائية و نحن ملتزمون بسلامة المشاركين وأعلى معايير إدارة تجاربنا.

